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Szákszend Község Önkormányzata 

képviselő-testülete 

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

Ügyszám: 17-SZAK/1062/2022 

 

Készült: Szákszend Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2022. október 19-én megtartott 

közmeghallgatásáról 

 

Jelen vannak: Papp Attila Csaba polgármester, Hartmann Imre alpolgármester, Barota Róbert 

képviselő, Kempf István képviselő, Dr. File Beáta jegyző, Kovács Laura kirendeltségvezető 

 

Igazoltan távol: Klestenitz Miklós képviselő, Bodányi Endre képviselő 

 

Meghívottak: Havasiné Orbán Ildikó, Salamon Gyöngyi, Wessel Tünde megbízott elnök, Takács 

Gyöngyi intézményvezető, Fekete József, Krihó Ferencné 

 

Papp Attila Csaba polgármester köszöntötte képviselőtársait és a jelenlévőket. 

 

A közmeghallgatást 17 óra 00 perckor megnyitotta. Megállapította, hogy az ülés határozatképes, mert a 

6 fő települési képviselőből 4 fő jelen volt.  

 

Ismertette, hogy a megküldött meghívóban 1 napirendi pont szerepel. 

 

A tárgyalandó napirendi ponttal kapcsolatban kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért 

kérte, hogy szavazzanak a napirendi pont tárgyalásának elfogadásáról. 

 

 A Képviselő-testület az ülés napirendi pontjának tárgyalását nyílt szavazással, 4 fő települési képviselő 

részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  

 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 
72/2022. (X.19.) határozata 

a napirendről 

 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testülete a katasztrófavédelemről és a hozzá kapcsolódó 

egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. törvény 46. § (4) bekezdésétől eltérően 

rendelkező,  az Ukrajna területén fennálló fegyveres konfliktusra, illetve humanitárius katasztrófára 

tekintettel, valamint ezek magyarországi következményeinek az elhárítása érdekében veszélyhelyzet 

kihirdetéséről és egyes veszélyhelyzeti szabályokról szóló 180/2022. (V. 24.) Korm. rendelet 4. § által 

meghatározott feladat- és hatáskörében eljárva az alábbi határozatot hozza: 

2022. október 19-ei, munkaterv szerinti közmeghallgatásán az alábbi napirendi pontot tárgyalja:  

1. Kérdések 

 

Felelős: Papp Attila Csaba polgármester 

Határidő: azonnal 

 

1. NAPIRENDI PONT: 

Kérdések 
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Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy a képviselő-testület évente legalább egyszer előre 

meghirdetett közmeghallgatást tart, ahol a helyi lakosok feltehetik kérdéseiket, illetve javaslatot és 

észrevételt tehetnek.  

Krihó Ferencné feltette a kérdést, hogy az elágazásnál a buszfordulóba tervezett parkoló elkészül-e, 

tervezik-e egyáltalán a kiépítését? 

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy volt kezdeményezés a parkoló kialakítására. Murvát 

már szállítottak oda. Utána jelentkezett egy ember, hogy a szomszédos területet szeretné használni, ezért 

engedélyt kapott, hogy elbontsa a kerítést. A parkoló kialakítás napirenden van. Az volt a terv, hogy az 

útépítés során felmart anyagból készüljön el a parkoló. Nem felejtették el, de a kivitelezés pontos idejét 

nem tudja megmondani.  

Krihó Ferencné megköszönte a választ. 

Fekete József feltette a kérdést, hogy házak előtt a járda magán-vagy közterület? 

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy közterület. 

Fekete József elmondta, hogy az utcájában a tőle második szomszéd a járdát két oldalról lezárta. Már a 

harmadik hónapja úgy van, nem tudja, hogy van-e valami terve a járdával. 

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy utána néznek az ügynek. Kap egy tájékoztatót, hogy 

nem zárhatja le hosszú távon a járdát a gyalogos forgalom elől.  

Fekete József feltette a kérdést, hogy a Kis utca elején a hatósági húsbolt épülete melletti épület kihez 

tartozik?  

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy a húsbolt épületét és a hozzá tartozó udvart az 

önkéntes tűzoltók kapták használatra meg. Azt az épületet fel fogják újítani.  

Fekete József elmondta, hogy a húsbolt melletti épületre gondolt.  

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy meg fogja nézni melyik épületre gondoltak, illetve, 

hogy kihez tartozik.  

Havasiné Orbán Ildikó elmondta, hogy 1 db zöldhulladékos zsákot lehet kitenni a tájékoztató szerint, 

amikor a hulladékot elszállítják. Az a kérdése, hogy tényleg csak 1 zsákot lehet kitenni? 

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy összetettebb kérdés. A Vertikállal már egyeztetett 

ezügyben. A következő az álláspont. Az össze kötegelt ágakat a zsák mellé rakva elviszik. Az egyéb 

zöldhulladékot az általuk rendszeresített zsákban szállítják el. Addig szedik össze a zsákokat, ameddig 

nem telik meg az autó. Alanyi jogon évente 8 zsák jár. Nincs szabály arra, hogy hány zsákot visznek el. 

Amennyiben nem viszik el, neki nyugodtan lehet jelezni, és beszél az illetékessel.  

Havasiné Orbán Ildikó megköszönte a választ. Feltette a kérdést, hogy jövőre is kapnak zsákot? 

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy a 8 zsákot mindenképpen ki fogják osztani. Nem 

tudja, hogy a Vertikálnak mik a tervei. Eddig nem tudtak megegyezni azon, hogy plusz zsákot lehessen 

az önkormányzattól venni. A kommunális hulladék esetén van rá lehetőség, a zöld hulladék esetén nem 

engedik. Megkereste a helyi virágboltosokat ezügyben, ezt nem vállalták. Keresik a lehetőségeket.  

Havasiné Orbán Ildikó megköszönte a választ. 

Hartmann Imre alpolgármester elmondta, hogy az autók parkolása hagy némi kivetnivaló maga után. 

Volt egy eset a faluban, hogy egy autót meghúztak, keresték az elkövetőt. Többen hozzá szóltak, hogy 

miért nem áll be az udvarba. Erre az volt a válasz, hogy ő az udvart másra használja. A Móra Ferenc 

utca a legveszélyesebb. A közlekedés legelemibb szabályait is megszegik. Szembe a forgalommal 
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parkolnak. Ő is belefutott, hogy alig tudott sötétedés után lefékezni. A másik probléma, hogy ráállnak a 

hídra. A járdát is elfoglalja és még az útra is kilóg. Ez a legveszélyesebb. Az utolsó pillanatban vette 

észre. 

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy ez egy régi probléma. Egyrészt készül a közösségi 

együttélés szabályait magába foglaló rendelet. Másrészt elmondja, hogy a parkolást a KRESZ 

szabályozza, ameddig nincs kint tábla állhat az út szélére. Többször jelezte ezt a rendőrség felé, hogy 

jöjjenek ki, menjenek végig a falun, és esetlegesen a szabálytalankodókat büntessék meg, bármennyire 

rosszul is hangzik. Nem mindenki ért a szép szóból. Nincs a rendőrségnek erre kapacitása. A körzeti 

megbízottal csak telefonon kommunikál, mert már hónapok óta nem látta. Napirenden van a probléma. 

Rendőrkapitány úrnak jelezte már a körzeti megbízott jelenlétének hiányát, de nincs kapacitás kiküldeni. 

Teszek intézkedéseket az ügy érdekében. A járda használata is a KRESZ-ben van szabályozva.  

Hartmann Imre alpolgármester elmondta, hogy esténként vannak kint járőrök a településen sötétedés 

után. 

Barota Róbert képviselő elmondta, hogy ő is a Móra Ferenc utcában lakik, és van, hogy ez ház előtt 

akár 5 autó parkol.  

Hartmann Imre alpolgármester elmondta, hogy az útra belógó ágakkal is probléma van. A kerítésen 

kívüli rész közterület, de van olyan fa, amelynek az ágai kilógnak az útra.  

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy erre a problémára is készül a közösségi együttélés 

alapvető szabályait tartalmazó rendelet. Az útra belógó részekre lehet, hogy kell szerződést kötni 

vállalkozóval.  

Kempf István képviselő elmondta, hogy szeretné jegyző asszonyt megkérdezni, hogy az Oroszlányon 

tervezett hulladékudvar mikor nyitja meg kapuit? 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, készen van a hulladékudvar, amelyet vállalt a város. Ez a pályázat, 

amelyből a hulladékudvar készült egy nagy pályázati csomag része, amelynek 27 résztvevője van. 

Ameddig mind a 27 helyen nem készül el, nem adják ki az engedélyeket. Hónapok óta készen vannak, 

minden elkészült. Várják a közös engedélyeztetést. Azt az ígéretet kapták, hogy ez december 31-ig meg 

fog történni.  

Krihó Ferencné feltette a kérdést, hogy a csapadékvíz elvezetés kiépítése tervben van-e? 

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy szeretnék megvalósítani az egész településen. A 

száki rész megvalósítására nyertek pályázaton támogatást, de ahhoz is többlettámogatás iránti kérelmet 

kellett benyújtani. A cél, hogy az egész településen megvalósuljon. 

Krihó Ferencné megköszönte a választ.  

További kérdés, hozzászólás hiányában Papp Attila Csaba polgármester megköszönve a jelenlévőknek 

figyelmét, a közmeghallgatást 17 óra 31 perckor bezárta. 

 

 

 

k.m.f. 

 

Papp Attila Csaba         Dr. File Beáta 

 polgármester             jegyző 


